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 Valtuutettu Hans Våg jätti seuraavan aloitteen: 

 
Raision kaupungin nuoret tarvitsevat turvallisen ja asianmukaisen paikan, 
jossa he voivat huoltaa ja korjata moponsa ja polkupyöränsä. Mopo- ja 
pyörätallilla voidaan edistää nuorten oppimista, omatoimisuutta, 
yhteisöllisyyttä ja vastuullisuutta, samalla kun se tarjoaa käytännön 
ratkaisuja ajoneuvojen huoltoon. Mopo- ja pyörätallin perustaminen nuorille 
voisi muodostua tärkeäksi askeleeksi kohti nuorten hyvinvoinnin ja 
turvallisuuden parantamista. 
 
Naantalin nuorisovaltuusto teki tutustumisvierailun Kaarinan 
nuorisopalveluiden mopotallille 20.11.2024 ja havaitsi sen olevan suosittu 
ja toimiva konsepti. Kaarinan mopotalli vetää kesäisin 25-35 nuorta 
päivittäin ja tarjoaa turvallisen, päihteettömän tilan, jossa nuoret voivat 
kehittää teknisiä taitojaan ja sosiaalisia suhteitaan. Naantalin 
nuorisovaltuusto on maaliskuussa tehnyt aloitteen omaan valtuustoonsa 
mopo- ja pyörätallista ja sai siihen 454 nuoren kannatuksen. 
 
Ehdotuksen tavoitteena on: 
 
• Tarjota nuorille turvallinen ja valvottu tila, jossa he voivat huoltaa 

ajoneuvojaan. 
• Ajoneuvo ja pyöräilyharrastuksen tukeminen. 
• Liikennekasvatuksen ja -turvallisuuden edistäminen. 
• Ennaltaehkäistä syrjäytymistä. 
 
Talli voisi toimia siten, että paikalla on nuorisotyöntekijä ja tekninen 
asiantuntija muutaman tunnin parina kolmena päivänä viikossa. Toimintaa 
voitaisiin ehkä toteuttaa yhteistyössä Naantalin kanssa. 
 
Kokoomuksen ja RKP:n valtuustoryhmä esittää mopo- ja pyöräilytallin 
perustamista Raision kaupunkiin. 
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Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 
 


